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PREGUNTES QUE FORMULA EL GPM DE COMPROMÍS PER NOVELDA AL PLENARI ORDINARI 

D’OCTUBRE DE 2016 

 

1.- Fa ara un any, en el plenari ordinari d’octubre, es va aprovar per unanimitat una proposta 

de resolució presentada per Compromís que feia referència a una sèrie de mesures de 

transparència fonamentalment en aspectes d’economia i hisenda, basada en una moció 

presentada per UPyD la passada legislatura, i que va quedar a expenses de la redacció d’uns 

informes tècnics sobre la viabilitat de la proposta. Suposem que s’hauran presentat ja eixos 

informes. En podem conéixer el contingut? 

2.- En el mateix plenari, Compromís va retirar una moció referent a què els regidors i regidores 

de la Corporació, independentment del grup polític al que pertangueren, pogueren tenir accés 

a tota la documentació municipal, i obtenir-ne còpia, sempre que es respecte el dret de la 

ciutadania a la protecció de dades, perquè l’anterior equip de govern i el mateix PP al·legaven 

que necessitaven d’un informe tècnic sobre si la proposta era  legal. Sr. Alcalde, es va demanar 

dit informe? Si no s’ha fet, es pensa demanar? 

3.- El Sr. Sáez, portaveu del PP, fins fa un mes que era a l’oposició, va ser molt crític amb la 

suspensió del servei d’autobús urbà. Ara que està en el govern, què pensa fer per solucionar 

les conseqüències negatives de la supressió de l’autobús urbà? 

4.- Sr. Alcalde, què hi ha de nou sobre la seua proposta de mancomunar els servei d’autobusos 

municipals amb altres pobles de la comarca? i del conveni amb els taxistes? 

5.- El passat 16 de setembre es va produir un impressionant incendi a l’abocador industrial 

ubicat en els Alts de Verdú. Com a conseqüència la població de Novelda i el barri de l’estació 

entre altres llocs, va estar sota l’intens fum produït per l’incendi. Hem pogut observar que, per 

a extingir el foc, s'ha cobert el material cremat amb terra, entenem que atenent a criteris 

tècnics. Ens preocupa però, què hi havia al vas de l’abocador i quins materials es van cremar i 

ara s'han cobert amb terra. A banda de l'empresa, això només ho poden saber amb seguretat 

els cossos que van actuar des del primer moment en què es va produir l'incendi. S’han 

demanat informes als Bombers i al Seprona sobre què és el que s’estava cremant i com es va 

ocasionar l’incendi? 

6.- Per què no es va avisar de l’incendi a la població el mateix dia i de les mesures que 

hagueren pogut prendre els veïns i veïnes durant la nit i bona part del matí del primer dia, com 

ara tancar finestres i/o abaixar persianes per a minimitzar els efectes del fum? 



7.- Quines gestions ha fet l’Ajuntament per a tornar a obrir el Centre de Dia per a menors? 

8.- Creu vosté seriosament, Sr. Alcalde, que la Conselleria de Vivenda, Obres Públiques i 

Vertebració del Territori aprovarà el desenvolupament d’un polígon industrial per albergar el 

Parc Legoland amb les normes subsidiàries vigents, sense tenir un Pla General aprovat? 

9.- Tenim entés que 14 municipis s’han inscrit ja en el Circuit Cultural Valencià de la Conselleria 

de Cultura dins el Pla Estratègic “Fes Cultura”, amb activitats de música, audiovisuals, dansa, 

teatre, etc... S’ha incorporat o pensa incorporar-se l’Ajuntament de Novelda a l’esmentat 

circuit? 

10.- Sr. Esteve, pegue’s una volteta pels parcs i jardins de Novelda i observe com de descuidats 

es troben molts d’ells: brossa, excrements, vidres trencats, falta de reg, degoteig en mal estat, 

instal·lacions deteriorades que poden posar en perill l’integritat física dels xiquets i xiquetes 

usuaris, etc. són alguns dels defectes que s’hi observen i que molts veïns ens han indicat.  Com 

i quan pensen posar fi a esta situació? 

11.- Ens han comentat que hi ha instal·lats en alguns camps de raïm dispositius acústics que 

simulen trets per espantar els pardals. Existeix una normativa local que regule esta pràctica? 

En cas de no ser així, pensen regular aspectes com la intensitat acústica màxima, l’horari i la 

freqüència dels sons o la distància mínima a vivendes per tal d’evitar molèsties als veïns que 

viuen a prop d’estes explotacions agràries? 

12.- Al setembre ve sent habitual convocar la Comissió d’escolarització coincidint amb el 

començament del curs escolar per tal d’escolaritzar l’alumnat nouvingut o el que no ho va fer 

en la convocatòria ordinària. Per què enguany no s’ha convocat? Com fan efectiva 

l’escolarització dels alumnes en un o altre centre escolar? 

13.- Arran del canvi de regidor-delegat en l’àrea d’Educació, quan pensen convocar el Consell 

Escolar Municipal? 

14.- Hem vist les primeres plaques de gual nocturn, que es va regular l'any passat, i hem 
observat que les dues plaques, a cada costat de l'entrada de vehicles es troben només en 
castellà. Com és possible que no s'haja tingut en compte el Reglament de Normalització 
Lingüística per a elaborar estes plaques? especialment considerant que les plaques dels guals 
permanents ja estaven normalitzades en valencià. 

15.- En el passat plenari de setembre, el Sr. Cantos, portaveu de la UPyD en sols uns segons va 
tirar per terra tota la fal·làcia que el Sr. Esteve continuava intentant mantenir que els seus 
regidors no són professionals de la política. El Sr. Cantos va afirmar amb tota sinceritat que 
“com va a treballar fora de l’Ajuntament si ja el treball a l’Ajuntament li ocupa tot el seu temps 
i no pot treballar fora”. Paraules sinceres i preocupants per a les teories insostenibles del Sr. 
Alcalde. És per això que li preguntem al Sr. Alcalde si pensa mantenir durant molt de temps 
l’engany al qual està sotmetent el poble quan afirma que el seu grup municipal no està ple de 
professionals de la política? 

16.- Sra. Crespo, Regidora de Personal d’este Ajuntament, com qualifica vostè el possible frau 

laboral consentit per vostè, mantenint a treballadors (polítics, en este cas) que treballen sols a 



l’Ajuntament, a temps complet, i sols cotitzen a la Seguretat Social per una part del seu 

treball? 

17.- En el passat plenari van eixir a la llum desencontres entre els membres de l’anterior Equip 

de Govern del PSOE i la UPyD. Alguns d’eixos desencontres i confidències no ens interessen el 

més mínim, com per exemple saber en quina rotonda es baixaren uns o altres del cotxe, però a 

altres desencontres i confidències sí li donem moltíssima importància. És per això que volem 

saber quin regidor o regidora o regidors van ordenar elaborar un informe per a valorar 

econòmicament els finiquits del personal de l’Escoleta Infantil 
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